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§ 13 
Utegym i Järva 
 

Beslut 
Medborgarförslaget besvaras med förvaltningens tjänsteutlåtande. 

 

Ärendet  
Förslagsställaren menar att det i Järva inte finns några utomhusgym och att ett 

sådant därför bör byggas vid Kista ungdomsgård. Ett utomhusgym i Kista skulle 

göra träning mer lättillgängligt och locka fler människor att vara ute. 

Förslagsställaren vill också att gymmet ska vara av stålmodell. Staden har 

tidigare köpt in den typ av stålgym som förslagsställaren nämner, men slutat 

med det då kvaliteten inte var tillräckligt hög och idrottsförvaltningen ansåg att 

de inte bidrog till den önskade fysiska aktiviteten. Idrottsförvaltningen 

rekommenderar istället utegym av trä. Stadsdelsförvaltningen anser vidare att 

fokus bör ligga på att utforma gymmet så att det blir tillgängligt för alla 

människor, oavsett funktionsvariationer. Stadsdelsförvaltningen föreslår att en 

plats för utegym i Kista utreds. För att ytterligare öka tryggheten för alla i 

stadsdelsområdet, oavsett kön, söker förvaltningen också investeringsmedel för 

ett utegym i anslutning till Hinderstorpsparken i Rinkeby. 

 

Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 27 november 2017.  

Dnr 1.2.4.-236-2017.  

 

Förslag till beslut  
Ordföranden Elvir Kazinic (S) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet 

med förvaltningens förslag.       

 

Beslutsgång  
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


